

Shanghai East International Medical Center (SEIMC)

Established in 2004 at Lujiazui's financial district, SEIMC has been providing quality 24-hour medical care and emergency services to the international communities in Shanghai and its neighboring provinces. After 15 years, SEIMC has moved into the new building.

Our new hospital layout, design, and facilities provide an atmosphere of a modern and quality medical institution. Each floor covers 2100 square-meters, with different clinical departments such as Day and Night Emergency, General Practice, Internal Medicine, Surgery, Obstetrics & Gynecology, Pediatrics, Ear, Nose & Throat (ENT), Rehabilitation, Chinese Medicine (TCM), Anesthesiology, Preventive Medicine, Medical Imaging, Medical Laboratory, Inpatient Facilities, and more. Each department offers wider space, comfortable environment with updated equipment; all of which to serve the purpose of providing a "patient-centered" care.

Apart from the 23rd and 24th floors of the new building, SEIMC has access to various facilities in the building such as the helipad – where critically-ill patients can be transported for emergency treatment and intensive care in shorter time; operating theatres for complex procedures; contemporary multi-functional conference centers; multi-site synchronous communication centers, etc.

Address: 23rd and 24th floors, Bldg. B, 551 South Pudong Road.

24 hour hotline: 021-5879 9999 or 150 0019 0899

website: www.seimc.com.cn

上海东方联合医院

上海东方联合医院成立于 2004 年,落座在上海陆家嘴金融城,旨在为上海及其他地区的国际社区提供 24 小时的门诊和急诊医疗服务。 经过 15 年的砥砺前行,于 2019 年正式乔迁至新大楼。

我们的新医院一共有4000多平米,在设计装修上充分融入现代高端医疗机构的综合因素,空间宽敞、环境舒适、设备先进,更为体现"以病人为中心"的服务宗旨。24层为上海东方联合医院的门诊及日间急诊楼层,设有全科、内科、外科、妇产科、儿科、耳鼻咽喉科、康复科、中医科、预防保健科、医学检验科,承担门诊及日间急诊的功能。23层为住院部及夜间急诊楼层,设有病房套房、标准病房、妇产科病房、手术室,承担住院部及夜间急诊的功能。

除了东方联合医院的 23 和 24 层,新大楼的其他楼层也有众多亮点。顶层的直升机停机坪可以接应危重病人尽快将病人送至抢救室;可操作一体化手术的复合手术室;多功能的大小型会议中心;多地点远程交流中心等。

地址: 浦东南路 551 号 B 大楼 23 和 24 楼 24 小时电话: 5879 9999 或 150 0019 0899

官方网站: www.seimc.com.cn

Please take me to:
Shanghai East
International
Medical Center
23F & 24F, Building B
551 South Pudong
Road , Shanghai

请送我到:

上海东方联合医院 浦东南路551号 B大楼 23和24层



24-Hour: 5879-9999 or 150-0019-0899





上海东方国际医院SEIMC

长按指纹识别 一维码







